
 

 

 

Zápis č. 3/2018 

z rokovania Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 
 

 

Miesto konania: kancelária riaditeľa AVF 

Dátum a čas konania:  16. apríla 2018 od 9.00 hod. 

     

Prítomní: JUDr. Ivana Maláková, Ing. Lujza Oravcová, Ing. Jana Mifkovičová, prof. PhDr. Martin 

Šmatlák - riaditeľ, Ing. Pavel Maťko 

   

Predsedníčka dozornej komisie JUDr. Ivana Maláková privítala členky dozornej komisie a prítomných 
a otvorila 3. rokovanie dozornej komisie v roku 2018. Členky dozornej komisie prítomné na rokovaní 
sa jednomyseľne zhodli, že overovateľom zápisu z tohto rokovania dozornej komisie bude Ing. Lujza 
Oravcová. 

1. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I. Maláková, L. Oravcová, J. Mifkovičová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

 

Predsedníčka dozornej komisie JUDr. Ivana Maláková následne predniesla prítomným návrh 

programu rokovania. 

 

Návrh programu: 

Otvorenie zasadnutia, voľba overovateľa zápisu, schválenie programu rokovania 

 

1. Návrh výročnej správy Audiovizuálneho fondu za rok 2017 

2. Informácia riaditeľa o predložených žiadostiach na obsadenie pracovnej pozície „manažér 
Slovenskej filmovej agentúry“ 

3. Pokračovanie kontrolnej činnosti dozornej komisie 

4. Rôzne 

 

 
2. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I. Maláková, L. Oravcová, J. Mifkovičová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

 
Predsedníčka dozornej komisie JUDr. Ivana Maláková následne dala hlasovať o schválení účasti 
riaditeľa fondu Martina Šmatláka a zamestnanca fondu Pavla Maťka na rokovaní dozornej komisie v 
zmysle čl. 6 ods. 10 VP AVF č. 6/2009 Rokovací poriadok dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 
v znení z 3.11.2011.  
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UZNESENIE DK č. 4/2018 zo dňa 16.4.2018 

Dozorná komisia podľa čl. 6 ods. 10 druhá veta Rokovacieho poriadku dozornej komisie 
Audiovizuálneho fondu – VP AVF č. 6/2009 z 3.11.2011 schvaľuje účasť riaditeľa fondu Martina 
Šmatláka a zamestnanca Pavla Maťka na rokovaní dozornej komisie, pokiaľ dozorná komisia 
nerozhodne inak.  

 

3. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I. Maláková, L. Oravcová, J. Mifkovičová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

 

1. NÁVRH VÝROČNEJ SPRÁVY AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU ZA ROK 2017 

Riaditeľ fondu predložil na rokovanie dozornej komisie návrh výročnej správy Audiovizuálneho 
fondu za rok 2017 a účtovnú závierku za rok 2017. Predsedníčka dozornej komisie p. Maláková 
vzniesla otázku, či v roku 2017 neprijal fond žiaden príspevok od poskytovateľa audiovizuálnej 
mediálnej služby na požiadanie (AVMS). Riaditeľ fondu informoval členky dozornej komisie, že 
v roku 2017 žiadna právnická ani fyzická osoba nepodala vyúčtovanie príspevku v zmysle § 28 a) 
zákona 516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov. V tejto súvislosti riaditeľ zároveň 
informoval, že kancelária fondu do konca júna 2018 rozošle podľa dostupných informácií 
prevádzkovateľom AVMS výzvy na predloženie vyúčtovania za predchádzajúce dva roky. 
Dozorná komisia prerokovala návrh Výročnej správy za rok 2017 a  účtovnú závierku fondu za 
rok 2017. Zároveň odporučila rade fondu schváliť predložené materiály a uložila predsedníčke 
dozornej komisie Ivane Malákovej predložiť stanovisko dozornej komisie k návrhu Výročnej 
správy Audiovizuálneho fondu za rok 2017 a k účtovnej závierke za rok 2017 na rokovanie Rady 
Audiovizuálneho fondu. 

Riaditeľ fondu podal informáciu o schválení audítorskej firmy na ďalšie obdobie. 

Dozorná komisia informácie vzala na vedomie. 

 

UZNESENIE DK č. 5/2018 zo dňa 16.4.2018 

Dozorná komisia Audiovizuálneho fondu prerokovala návrh Výročnej správy Audiovizuálneho 
fondu za rok 2017 vrátane účtovnej závierky za rok 2017 a podľa § 9 ods. 1 písm. c) zákona č. 
516/2009 Z. z. o Audiovizuálnom fonde a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov odporúča Rade Audiovizuálneho fondu schváliť predložené materiály. 
Súčasne s tým ukladá JUDr. Ivane Malákovej, aby stanovisko dozornej komisie k návrhu 
Výročnej správy Audiovizuálneho fondu za rok 2017 a k účtovnej závierke predložila na 
rokovanie Rady Audiovizuálneho fondu. 
 
4. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I. Maláková, L. Oravcová, J. Mifkovičová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

 

2. INFORMÁCIA RIADITEĽA O PREDLOŽENÝCH ŽIADOSTIACH NA OBSADENIE PRACOVNEJ 
POZÍCIE „MANAŽÉR SLOVENSKEJ FILMOVEJ AGENTÚRY“ 

Riaditeľ fondu informoval členky dozornej komisie o pripravovanom výberovom konaní na 
obsadenie pracovnej pozície „manažér Slovenskej filmovej agentúry“. Prihlášku a požadované 
dokumenty predložili celkom traja uchádzači, ktorí budú pozvaní na osobný pohovor začiatkom 
mesiaca máj 2018.  

Dozorná komisia informáciu vzala na vedomie.  
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3. POKRAČOVANIE KONTROLNEJ ČINNOSTI DOZORNEJ KOMISIE 

Dozorná komisia pokračuje v kontrolnej činnosti pri nasledujúcich projektoch: 

1. Učiteľka, žiadateľ: PubRes s. r. o. (vo výzvach 2/2015 a 6/2015)  
2. VYCHLADNUTIE, žiadateľ: sentimentalfilm s.r.o. (vo výzvach 5/2013, 2/2015 a 7/2015) 
3. Medzinárodný filmový festival Bratislava 2016 - 18. Ročník, žiadateľ PARTNERS 

PRODUCTION, spol. s r.o. ( vo výzve 1/2016) 

 

Na základe vykonanej kontroly na mieste u prijímateľa MAYA, spol. s r.o. kancelária pre dozornú 
komisiu na jej nadchádzajúce rokovanie pripraví návrh protokolu z predmetnej kontroly.  

 

4. RÔZNE 
 
Riaditeľ fondu predložil dozornej komisii na vyjadrenie metodickú otázku vo veci postupu 
kancelárie fondu pri urgencii úhrady príspevku podľa § 26 zákona, ak v priebehu účtovného 
obdobia, za ktoré sa príspevok uhrádza, dôjde k zmene prevádzkovateľa predmetného kina. 
V tejto súvislosti dozorná komisia odporučila v prípade prispievateľa EuropaCinema ZV s.r.o. 
zaslať subjektu písomnú výzvu na uhradenie príspevku za prevádzkovanie kina na aktuálnu 
adresu uvedenú v obchodnom registri SR. 
 
Riaditeľ informoval členky dozornej komisie o odpovedi Ministerstva vnútra SR na požiadavku 
kancelárie fondu o poskytnutie súčinnosti pri identifikácii aktuálnych údajov týkajúcich sa 
občianskych združení Multikultúra v nás a Kultúrne združenie národností a etník Slovenskej 
republiky. Obidve uvedené združenia fond eviduje ako nevysporiadaných žiadateľov, nakoľko 
v dôsledku úmrtia štatutárnej zástupkyne obidvoch subjektov nie sú vyúčtované dve dotácie, 
ktoré fond týmto združeniam poskytol v sume dvakrát po 1.000,- eur. Vzhľadom na aktuálnu 
situáciu v obidvoch združeniach nie je efektívne ani účelné vymáhať predmetné pohľadávky 
súdnou cestou. Dozorná komisia v tejto súvislosti odporučila pripraviť na nasledujúce 
zasadnutie dozornej komisie návrh na odpísanie predmetných pohľadávok. 
 
Členka dozornej komisie Ing. Jana Mifkovičová požiadala riaditeľa fondu o zabezpečenie 
notebooku nevyhnutného pre riadny výkon jej činnosti, najmä pri príprave na rokovania a pri 
výkone kontroly na mieste. Riaditeľ fondu informoval, že notebook zabezpečí v rámci 
komplexnej dodávky hardvéru pre fond. 
 

 

Nasledujúce zasadnutie dozornej komisie sa uskutoční v piatok 18.5.2018 o 9:00 hod. v sídle fondu. 

 
Zapísal: Ing. Pavel Maťko 

Overovateľ zápisu: Ing. Lujza Oravcová 

Bratislava 16.4.2018 

 
JUDr. Ivana M a l á k o v á 

predsedníčka dozornej komisie 
Audiovizuálneho fondu 

 


